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Concept-verslag

Onderwerp Door Tijd

1 Opening 16.30— 16.35

EES pent de heidag en heet iedereen welkom. Vandaag staat in het teken van het aanscherpen
en concretiseren van de thema’s en modules, met een hoog ambitieniveau.EER benadrukt dat zijn

gesprek met de minister op 17 maart positief was en dat de minister uitkijkt naar het rapport van

het expertteam.

is vandaag alsBEE nvezie. Zij is per 1 maart gestart als

IEEE=n de nieuwe programmadirectie/

2 Verdieping thema’s

In de bijlage is een uitgebreide terugkoppeling te lezen vanuit de bespreking over de thema’s en best

practices.

3 Bespreking en beoordeling pilots

Amsterdam, Zwolle en Euregio

eo Beoordelingskader Euregio

eo BeoordelingskaderZwolle

Het expertteam bespreekt onderstaande initiatieven.

Amsterdam

De initiatiefnemers van de pilot Amsterdam hebben aangegeven dat zij te weinig COVID-patiénten

hebben om een pilot uit te voeren en dat zij geen representatieve alternatieve groep patiénten om

dit nu mee te testen. In de verdiepingsronde voor de thema’s heeft een deel van het expertteam

gesproken over concentratie van COVID-zorg op een bestaande locatie. Daaruit kwam het voorstel

om een pilot te doen op basis van een verhouding 1:4, waarbij een IC-verpleegkundige een leerling

begeleidt. Op deze manier kan men ervaring opdoen met codrdinatie en het verkleint de stap naar

1:4 in crisistijd. Om dit als pilot te toetsen zijn 16 bedden nodig (4x4). Het expertteam gaat met de

initiatiefnemers vanuit Amsterdam in gesprek of dit een alternatieve pilot kan zijn.

Zwolle

Het expertteam heeft een aantal aanvullende vragen over de pilot Zwolle. Zo wil het expertteam

bespreken met welke groep patiénten de initiatiefnemers deze pilot willen uitvoeren en wil zij

stilstaan bij de begroting en het onderscheid tussen reguliere kosten en projectmatige kosten

daarin. Vanuit het expertteam gaanEEnEEE =arover in gesprek met de ROAZ Zwolle, met

ook de contactpersoon van de verzekeraars vanuit de ROAZ.

Euregio

De pilot van de Euregio is gericht op het ontlasten van zorgprofessionals door centralisatie (in
combinatie met vier andere disciplines) in een regionale Pandemie-unit. In het voorstel is een brede

blik op de keten zichtbaar. Het expertteam bespreekt de concentratie van zorg. Uit de internationale

analyse bleek dat dit niet succesvol was als categoraal COVID-ziekenhuis. In dit voorstel is er wel

binding met het ziekenhuis. Het expertteam bespreekt de vormgeving daarvan en gaat daarnaast in

op de invulling van pulling zoals de initiatiefnemers beschrijven.

Het expertteam heeft een aantal aanvullende vragen. Deze zien op de vraag hoe de regio deze pilot
wil invullen nu er weinig COVID-patiénten worden opgenomen en hoe zij de flexpool wil realiseren.

Wanneer de pilot niet goed uit te voeren is op dit moment, is de vraag welke elementen nuttig zijn
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om uit te werken voor september, bijvoorbeeld via een simulatie. Een andere mogelijkheid is om

hier het 4x4-concept te toetsen, zoals ook het voorstel van het expertteam is voor de pilot

Amsterdam. Dit kan toegevoegde waarde hebben vanwege een andere insteek van de pilot en

omdat de best practice breder wordt getoetst en opgeschaald.

5 Terugkoppelingen

BEX: de volgende terugkoppelingen:
e 16 maartgesprek LNAZ: Hierin heeft [EIETde vraag neergelegd welke ROAZ zich wil aanmelden als

ambassadeur of adopteur voor de implementatie van de best practices. In gesprek met

heeft gevraagd welke verwachting het expertteam daarvan heeft.so
[| s12e KPMG bespreken dat.

De LNAZ werkt op dit moment aan een voorstel om de fair share anders te realiseren. In hun

onderzoek combineren zij data-punten vanuit de regio’s. Op basis daarvan worden factoren

geidentificeerd die effect hadden op de uitvoering.

17 maart klankbordgroep: Hierin is onder meer de presentatie over governance besproken.

17 maart gesprek minister: De minister was positief over de uitkomsten van het expertteam tot nu

toe en de brede afstemming met de sector daarover [JEN raagt om de codrdinerend| 5122 |hier ook in mee te nemen. Daarnaast had de minister vragen bij de ordening van de thema’s.

Deze komen terug in het expertteam.

17 maart werkgroep dataverzameling

17 maart Afstemming financiéle paragraaf met ZN: ZN heeft aangegeven dat zij ook graag in

gesprek gaat over de governance.

24 maart Overleg ZKN: De ZKN kreeg een update over de werkzaamheden van het expertteam.

24 maart Taskforce: Hierin is besproken hoe hun informatie meegenomen kan worden in een

module en de implementatiefase.

De werkgroep governance neemt de input vanuit de verschillende gesprekken over governance

mee. KPMG koppelt de modules aan de LNAZ-opschalingsniveaus. Dit biedt inzicht in de betekenis

voor governance en financiering. Op basis van de informatie gaat het expertteam opnieuw in

gesprek over governance. VWS denkt daarnaast onder andere vanuit pandemische paraatheid na

wat op korte termijn (voor september) gerealiseerd moet worden op het gebied van governance.

6 Reflectie en vooruitblik komende periode

Het expertteam blikt terug op de heidag en vooruit naar de komende periode. Rode draad daarin is

dat het expertteam tevreden is met de inhoudelijke, fysieke discussie van vandaag waarin verbinding

was tussen de onderwerpen. Het expertteam maakt graag de stap naar het schrijven van de

modules en het advies. Dan komen verschillende inhoudelijke onderwerpen op tafel, zoals de

plaatsing in de opschalingsfases, de vrijheidsgraden hierbij, de inbedding in de reguliere

gezondheidszorg en de gevolgen voor de keten. In deze fase van het expertteam is er nog veel werk

te verzetten, dit kan ook in een nieuw in te plannen heidag.

7  Sluiting
SRS |uit de heidag en bedankt iedereen voor de nuttige bijeenkomst.
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